
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 



Rečník 0  
Keďže sme trošku v predstihu, vyhlasujem 15 minútovú prestávku, čakáme na ďalšie osoby, 
ktoré máme prejednávať a ešte nie sú prítomné aj vzhľadom na tú situáciu dopravnú, ktorá 
nastala, takže stretneme sa 10. 10. Citujeme v prerušenom zasadnutí Súdnej rady Slovenskej 

republiky bodom 10. Vykonanie dohľadu nad spĺňaním predpokladov sudcovskej spôsobilosti      
u Nikoly Kuzmiakovej, úspešnej uchádzačky na funkciu predsedu Mestského súdu Košice. 
Uveďte prosím do zasadacej miestnosti Nikolu Kuzmiakovú, dobrý deň, vítam vás. V podstate 
sa. Sudkyňa Nikola Kuzmijaková úspešne absolvovala dňa 11. Septembra 2 0 2 4 výberové 
konanie na funkciu predsedu Mestského súdu Košice, ktoré sa uskutočnilo na ministerstve 
spravodlivosti Slovenskej republiky. Kontrolná komisia číslo 1 v spolupráci s kanceláriou Súdnej 
rady preverila, či naďalej spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti. Pani sudkyňa, mali ste 
možnosť oboznámiť sa s podkladmi?  

Rečník 5  
Áno, mala som možnosť.  

Rečník 0  
Chcete k nim niečo uviesť?  

Rečník 5  
Nie?  

Rečník 0  
Ďakujem. Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 1 prijala jednomyseľne návrh stanoviska, že 
už sudkyne Nikoly Kuzmiakovej nezistila, že by mala obchodné, majetkové alebo finančné 
vzťahy s osobami z prostredia organizovaného zločinu, nemala preukázané skutočnosti, ktoré by 
nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že 
bude naďalej funkciu sudcu vykonávať riadne. Otváram rozpravu. Ľuboš Kunay.  

Rečník 8  
Ďakujem za slovo, dobrý deň. Pani kandidátka, kolegyne ostáva. Poznáme tiež, dlhé roky sme 
spolužiaci, dokonca z jednej študijnej skupiny, pokiaľ mám dobré informácie. Momentálne. 
Riadite úsek Re a scéna v mestskom súde, poručenstvo Franko alebo starostlivosť o maloletých, 
kde je taký stav, že vykonávate prvoinštančnú agendu s tým, že o odvolaniach rozhoduje 
prešovský súd. Toto riešenie sa osvedčilo. Či vidíte tam nejaké rezervy z pohľadu jednak činnosti 
súdu alebo aj či to nespôsobia nejaké problémy stranám.  

Rečník 5  
Dobrý deň, ďakujem za slovo. Áno, na mestom súde pôsobím ako podpredsedníčka                  
pre poručiasku agendu, zároveň exekučná dedičstvu na bývalom Okresnom súde Košice okolie 
som dlhé roky pôsobila aj ako sudkyňa vykonávajúca pre agendu a pokiaľ Odvolací súd bol         
v rámci krajského v Košiciach, za tie dlhé roky sa sudcovia ako keby na prvom stupni naučili, 



ako majú, akým spôsobom majú dokazovať, čo všetko ten Odvolací súd krajský, teda mali sme 
už zabehnuté určité štandardy, čo teda tento Krajský súd vyžaduje od toho, aby na tých okresoch 

urobené bolo. Teraz v rámci toho, že sa odvolacia agenda prešla do Prešova. Nechcem to nazvať 
zmätky, ale proste je tu nerovno. Nerovnaké rozhodovanie, v rovnakých veciach sa nám stáva, že 
teda ten Odvolací súd v rámci Prešova rozhodne iným spôsobom alebo v rovnakých veciach 
rozhodne odlišne s kolégiami, v rámci teda s kolégiom Krajského súdu v Prešove. Už to 
komunikujeme, chystá sa teda nejaká súdna prax tam ide, ale bude to ešte asi chvíľku trvať, takže 
ja jednoznačne by som sa zastávala toho, aby sa Odvolací súd v rámci poručujúcej agendy vrátil 
do poší, boli tam špecializované senáty, boli tam sudcovia, ktorí sa venovali vyslovene 
poručenskej agende v rámci Krajského súdu v Košiciach, to teda v Prešove zatiaľ nehovorím, že 
sa nešpecializujú, ale neboli to sudcovia, ktorí sa predtým špecializovali na tú prokurátorskú 
agendu a pokiaľ ja mám informácie, tak nikto ani z prešovskej agendy neprešiel do Prešova, aby 
túto agendu tam v rámci ako keby pokračoval v tej agende, takže za mňa jednoznačne by sa 

odvolacia agenda mala vrátiť.  

Rečník 0  
Ďakujem, ja sa pripojím k tejto téme, keďže súdna mapa je niečo, čo mňa trápi, odkedy vznikla   
v myšlienke nejakej osoby. Ja by som sa chcela spýtať, lebo tam nejde len o tú rozhodovaciu 
prax, ale o tú bezprostrednú komunikáciu s rodinami a aj práca sudcov s kolíznymi opatrovníkmi 
a keďže sa zmenil Krajský súd, tak nie je len o tomto, že sa zmenila nejaký pohľad rozhodovacej 
praxe, odvolačky. Ale tí kolízni opatrovníci toho Prešova nie sú nadriadení ako keby kolíznym 
opatrovníkom v Košiciach, keďže tam tie iné orgány sa nezmenili iba v rámci súdnej mapy. Cítite 
aj tam, že nechcem povedať, že je to neosobné, ale predsa tie rodiny, oni dlhodobo sledujú, 
pozorujú, pracujú s nimi, že je tam aj v tom nejaký hendikep.  

Rečník 5  
V podstate my v rámci okresu alebo teda v rámci Mestského súdu neprídeme do styku s tými 
pracovníčkami Krajského súdu, teda Úradu práce Prešovského, čiže v podstate my nevieme, ako 
to tam funguje, či to tam vôbec funguje, ale áno, to si spomenula, tak tie rodiny v rámci 
Mestského súdu alebo teda tých bývalých okresných súdov 1 2 a okolie väčšinou teda to bolo 
okolie, lebo áno, my. Problémové sú naozaj mimo Košíc ako mesta. Poznali sme sa, rodiny 
poznajú, teraz proste je to taký mač, popes nejaký. Aj tie pracovníčky úradov sa nám plečú, lebo 
Úrad práce sa nezjednotil, t zn. na 1. Pojednávanie sme mali teda, že tie pracovníčky chodili, 
poznali sme osady, išlo to, fungovalo to, lebo tam boli a teraz ide pracovníčka jednotky z Dvojky 
Úradu práce okolia. Neni to ono.  

Rečník 0  
No, čiže to, čo bohužiaľ hovoríme, že, že dobre, sudcovia sa naučia so všetkým pracovať, sme     
na to zvyknutí, ale negatívny vplyv to má na tých účastníkov a na výsledok toho konania.  

Ďakujem. Do rozpravy už nikto nie je prihlásení, ukončujem rozpravu a dávam hlasovať               
o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 



písmeno H Ústavy Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 1 Súdnej 
rady Slovenskej republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HC ODS.  1 zákona č.  1 8 5         

z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky v znení neskorších predpisov. Stanovisko 
Nikola Kuzmiaková, úspešná uchádzačka vo výberovom konaní na funkciu predsedu Mestského 
súdu Košice, dodržiava povinnosť sudcu spĺňať predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré 
dávajú záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujeme, prosím, teraz ďakujem. 
Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za bolo 16, proti 
nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté.  

Držím palce.  

Rečník 5  
Ďakujem pekne.  

Rečník 0  
Ďakujeme pekne aj my, dovidenia.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


